
Piękny dzień dzisiaj, nieprawdaż?

Beautiful day, isn't it? 

Zanosi się na deszcz. Zaraz będzie padać. Będzie padać.

It looks like rain. It'a about to rain. It's going to rain.

Jest wietrznie. 

It's windy.

Jest gorąco. Jest upalnie. Jest skwar.Jest zimno, mroźno, okropnie zimno. 

It's hot /boiling hot/it's blistering . It's cold, frosty,freezing

Jest dosyć ciepło. It's pretty warm/mild.

Są porywy wiatru. There are some gusts.

A jak tam pogoda w Hiszpanii teraz ? 

How about the weather in Spain ?

Czy pada u Ciebie?

Is it raining at yours? 

Czy jest ponuro teraz w UK? 

Is it gloomy today in UK? 

Jaka jest teraz pogoda w Polsce ?

What's the weather like in Poland now?

Jaka jest teraz pogoda w Grecji ?

How is the weather in Greece now? 

 Jest nieprzyjemnie dzisiaj /It's harsh today.

Jest ślisko, gołoledź.

It's slippery/It's sleeting.

Mamy przejściowe ochłodzenie.
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Mamy przejściowe ochłodzenie.

We have a cold snap. 

Przemarzałam do szpiku kości.

I'm frozen to the bone.

Mży. 

It's drizzling.

Możesz oczekiwać przelotnego deszczu w ciągu dnia. 

You can expect showers throutgout a day.

Jestem przemoczony. 

I'm soaked through. 

Jest cholernie zimno.

It's bloody cold outside. 

Pogoda jest beznadziejna.

The weather is shitty today. 

Leje jak cholera.

It's pissing down/ It's pouring down. 

 

Small talk / Lekcja 3 
The weather 

Sm
al

l T
al

k-
 L

ek
cja

 3
 


